

薛峰：叙拉古之路

Xue Feng: The Road to Syracuse

新闻稿
Press Release

艺术家：薛峰
Artist: Xue Feng

展览时间：2024 年 11 月 16 日至 2025 年 1 月 4 日
Duration: November 16, 2024 – January 4, 2025

地址：中国深圳市南山区深圳湾一号广场南二期 110 号
Address: No.110, South Square, One Shenzhen Bay, Shenzhen, China

红树林画廊欣然宣布，艺术家薛峰个展“叙拉古之路”将于 2024 年 11 月 16 日开幕，展览持续至 2025 年 1 月 4 日。展览将重现艺术家的工作室，包括实验性装置、绘画与工作档案，呈现薛峰的最新创作与思考。

我们身处一个造城的时代景观，同时，也在心里建造另一座城。从原先最简单的城到如今庞大又复杂的城，我们反思在丢失和所得之间。柏拉图的叙拉古之路，它隐喻的现实和理想，看似悠远，在今天来看，是同一条路。艺术家借助于游历、阅读和经验，要建造一个理想的地方。

MANGROVEGALLERY is pleased to announce *The Road to Syracuse*, a solo exhibition of new works by Xue Feng, opening on November 16, 2024, and running through January 4, 2025. The exhibition will transform the gallery into a recreation of the artist's studio, featuring Xue Feng's experimental installations, paintings, and working archives, showcasing his latest creations and artistic reflections.

We live in an era of spectacle, shaped by the constant building of cities, while simultaneously building cities within our minds. From the simplest of cities to the vast and complex metropolises of today, we reflect on what has been lost and what has been gained. Plato's road to Syracuse, with its metaphor for the reality and the ideal, may seem distant, yet from today's perspective, it is the very same road. Through travel, reading, and personal experiences, the artist endeavors to create an ideal place.

中国深圳 No.110, Stage 2, South Square, One Shenzhen Bay
深圳湾 1 号广场南二期 110 号 Shenzhen, China info@mangrovegallery.com www.mangrovegallery.com

红 树 林 M A N G R O V E
画 廊 G A L L E R Y E